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Vragen Commissie Economie Antwoorden  

1. Wat is naast de brieven aan de minister en de Tweede Kamer de inzet geweest van GS 
om de motie uit te voeren?  

Naast de brieven die wij ter uitvoering van de moties aan de minister 
hebben gezonden, hebben wij in bilaterale contacten met het ministerie 
van LNV en meerdere Kamerfracties onze zorgen geuit over de 
voorgenomen sluiting en gewezen op de negatieve gevolgen voor de 
visserij in Zuidwest Nederland. Ook in deze contacten hebben we 
onverminderd gepleit voor het minimaliseren van de negatieve gevolgen 
voor de (Zeeuwse) visserij. 

2. Welke mogelijkheden ziet GS op dit moment nog over de beschikbaarheid van de 
Voordelta voor de (Zeeuwse) vissers?  

Het thans door de minister voorgenomen besluit betreft de sluiting van 
circa 17.000 hectare in de Voordelta voor alle bodem beroerende visserij. 
Door de visserijsector is aangegeven welke gebieden voor hun 
bedrijfsvoering meer dan wel minder van belang zijn. Wij dringen er op 
aan deze gegevens nadrukkelijk te betrekken bij de definitieve 
besluitvorming. Daarnaast hebben we bij herhaling aangedrongen op een 
rechtvaardige compensatieregeling voor de bedrijven die door dit besluit 
getroffen worden. Dat de visserij echter negatieve gevolgen van de 
gebiedssluiting zal ondervinden lijkt onvermijdbaar als de minister 
uitvoering geeft aan de rechterlijke uitspraak ter zake. 

3. Wat gaat GS doen als de voordelta onverhoopt toch sluit om de Zeeuwse visserijsector 
overeind te houden? 

Waar mogelijk en wenselijk steunen wij de Zeeuwse visserij. Dit doen wij  
bijvoorbeeld door waar mogelijk financiële ondersteuning te bieden voor 
innovaties, door de belangen van Zeeuwse vissers mee te wegen in onze 
beleidsbeslissingen en door er bij andere overheden nadrukkelijk voor te 
pleiten hetzelfde te doen. Dit zullen onverminderd blijven doen in de 
toekomst. 

4. Hoe ziet GS de gevolgen voor cultuurhistorie in vissersdorpen als de visserij in Zeeland 
teloorgaat? Wat kan en wil GS extra doen om deze gemeenschappen hierin te 
ondersteunen? 

Aan het behoud van het (visserij gerelateerde) cultureel erfgoed hechten 
wij veel waarde. Momenteel werken we gezamenlijk met andere 
visserijoverheden in Nederland aan de opstelling en uitwerking van een 
Visserij Ontwikkel Plan. Dit plan dient invulling te geven aan het door de 
minister van LNV beschikbaar gestelde bedrag van € 30 mln. Behoud van 
cultureel visserijerfgoed vormt een onderdeel hiervan. Hierover zullen wij 
op korte termijn communiceren. 

 




